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PROTOKÓŁ  NR I/2010 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PACZKOWIE 

odbytej w dniu 2 grudnia 2010 r. 
 
 
 
 
 
 

Rada liczy 15 radnych. 

Na sesji obecnych było 14 radnych. 

Na sesji nieobecna była pani Bernadeta Gołuszko 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości uczestniczących w sesji załącznik nr 2 do protokołu. 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1200, a zakończyła o godzinie 1525 

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Paczkowie 
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Do pkt.1. 

Wszystkich zgromadzonych powitał Przewodniczący Rady Miejskiej Kadencji 2006-2010. 

Przypomniał, że starał się jako Przewodniczący wprowadzić do Rady nastrój swobody, ale 

również i odpowiedzialności i to się chyba udało. Pożyczył nowym radnym aby kierowali się 

zasadą zgody, współpracy. Ponieważ tylko taki sposób pracy Rady spowoduje, że zyska na tym 

cała Gmina. Pożyczył przyszłym radnym zdrowia, siły do pracy, zgody i pomyślności. Przekazał 

następnie łańcuch Przewodniczącego Rady Miejskiej seniorowi czyli najstarszemu wiekiem 

radnemu nowej kadencji Zdzisławowi Kazimierzowi Michaelowi. 

Z.K. Michael złożył podziękowania panu Wacławowi Ćwikowi, za pracę Przewodniczącego 

Rady Miejskiej pełniącego swoją funkcje przez dwie kadencje. Stwierdził, że były 

Przewodniczący pracował bardzo dużo i sumiennie. 

Zdzisław Kazimierz Michael najstarszy wiekiem radny dokonał otwarcia sesji, stwierdził, że 

ustawowy skład rady wynosi w przypadku gminy Paczków 15 radnych. Następnie poinformował, 

że na sesji obecnych jest 14 przyszłych radnych, po czym stwierdził prawomocność obrad.  

Do pkt 2. 

14 Radnym obecnym na sali obrad Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Sebastian 

Kornaś wręczył zaświadczenia stwierdzające, że w wyborach, które odbyły się dnia 21 listopada 

2010 r. zostali wybrani radnymi Gminy Paczków. 

zał. nr 3 

14 Radnych Rady Miejskiej obecnych na sesji złożyło ślubowanie zgodnie z rotą zawartą w art. 

23a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym. 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”.  

Po złożeniu ślubowania przez wszystkich radnych przewodniczący obrad złożył wszystkim 

gratulacje i stwierdził, że objęli oni mandat radnych Gminy Paczków.  

Do pkt. 3 

Zdzisław Kazimierz Michael na sekretarza obrad zaproponował Panią Eugenię Romańczyk - 

radną.  

Eugenia Romańczyk - wyraziła zgodę.  

Przy 14 głosach „za” Rada wybrała Eugenię Romańczyk na sekretarza obrad. 

o pkt. 4 

Radny senior Z. Michael przedstawił proponowany porządek obrad. Poinformował, że dzisiejsza 

sesja Rady Miejskiej została zwołana w oparciu o art. 20 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 
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samorządzie gminnym (Dz.U. z 1996 r. Nr 13, poz. 74 z póź.zm) i jest to pierwsza sesja Rady 

kadencji 2010-2014. Proponowany porządek obrad, który każdy radny otrzymał razem z 

zaproszeniem na sesję przygotowywał Przewodniczący Rady Miejskiej kadencji 2006-2010. 

Z. Michael poinformował, że z uzasadnienia wyroku Naczelnego Sądu Administracyjnego z dnia 

25 stycznia 2010 r. (sygn. akt II OSK 1865/09 - Centralna Baza Orzeczeń Sądów 

Administracyjnych) w przedmiocie wyboru przewodniczącego rady gminy wynika, iż radny nie 

może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu 

prawnego. Zauważyć należy, iż głosowanie w sprawie wyboru przewodniczącego rady gminy 

dotyczy również interesu prawnego kandydata na to stanowisko o charakterze majątkowym. 

Należy zatem zmienić częściowo porządek obrad, a mianowicie trzeba wnieść poprawki do 

regulaminu głosowania wyboru radnego na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Paczkowie oraz 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Paczkowie. 
Następnie Z. Michael odczytał porządek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Złożenie ślubowania przez radnych. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Ustalenie porządku obrad. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu głosowania wyboru radnego na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Paczkowie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu głosowania wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Paczkowie. 

a) ustalenie ilości wiceprzewodniczących, 

b) głosowanie. 

7. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej 

c) przeprowadzenie głosowania (tajnego), 

d) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

8. Wybór Zastępców Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcje Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

c) przeprowadzenie głosowania, 

d) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

9. Wybór Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 

10. Zakończenie obrad. 
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Z.K. Michael zwrócił się do radnych z pytaniem czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 

przedstawionego porządku obrad.  

Ponieważ nie zgłoszono innych uwag radny senior poddał porządek pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
porządek został przyjęty 

Do pkt. 5 

Z.K. Michael odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu głosowania wyboru 

radnego na Przewodniczącego Rady Miejskiej Paczkowie.  

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? Poprosił o wykreślenie pkt 8 w ust 2 § 8 gdyż wdarł się błąd pisarski. Ponieważ nie 

było pytań Z.K. Michael poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr I/1/2010 została podjęta. 

zał. nr 4 

Do pkt 6 

Z.K. Michael odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu głosowania wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Paczkowie. Poprosił o wykreślenie pkt 8 w ust 2 § 8 

gdyż wdarł się błąd pisarski. Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Radni nie mieli pytań odnośnie projektu uchwały. 

Z.K. Michael zaproponował, aby Rada Miejska w Paczkowie wybrała ze swojego grona dwóch 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. Następnie zwrócił się do radnych czy mają inne 

propozycje? Ponieważ nie było innych propozycji wniosek o wyborze dwóch 

wiceprzewodniczących został poddany pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Rada Miejska postanowiła wybrać ze swojego grona dwóch wiceprzewodniczących. 

Następnie radny senior Z. Michael poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

regulaminu głosowania wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Paczkowie. 
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GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr I/2/2010 została podjęta. 

zał. nr 5 

Do pkt 7. 

Z. K. Michael zwrócił się do radnych, aby zgłaszali kandydatów na Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. Poinformował wszystkich, że każdemu kandydatowi będzie zadawał pytanie czy 

wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radna Wiesława Nowakowska zgłosiła kandydaturę radnego Zdzisława Kazimierza Michaela. 

Poinformowała, że Zdzisław Kazimierz Michael pracuje w samorządzie już trzecią kadencję ma 

duże doświadczenie w tym zakresie.  

Zdzisław Michael wyraził zgodę na kandydowanie i poinformował, że w swoim życiu pełnił 

różne funkcje. Przypomniał, że on nie będzie brał udziału w głosowaniu nad wyborem 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Ponieważ nie było dalszych zgłoszeń. Radny senior poddał pod głosowanie zamknięcie listy 

kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”  
zamknięto listę kandydatów. 

Z. Michael zwrócił się do radnych, aby zgłaszali kandydatów do Komisji Skrutacyjnej do 

przeprowadzenia wyborów na Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

Radny Władysław Krótkiewicz zadał pytanie czy członkami komisji skrutacyjnej mogą być 

osoby niebędące radnymi np. sołtysi? 

Radny senior odpowiedział, że członkami komisji skrutacyjnej mogą być wyłącznie radni. 

Radny Władysław Krótkiewicz zgłosił kandydaturę radnego Jarosława Soszka, który nie wyraził 

zgody na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Radna Wiesława Nowakowska zgłosiła kandydaturę radnego Eugeniusza Mikołajczaka, który 

wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Radna Eugenia Romańczyk zgłosiła kandydaturę radnej Stanisławy Sroki, która wyraziła zgodę 

na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Radna Bożena Małochleb zgłosiła kandydaturę radnej Wiesławy Kurowskiej, która wyraziła 

zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Radny senior zaproponował zamknięcie listy kandydatów z uwagi na brak dodatkowych 

kandydatów. 
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Następnie radny senior zwrócił się do radnych czy ktoś ma uwagi do proponowanego składu 

Komisji Skrutacyjnej? Ponieważ nie było uwag poddał pod głosowanie skład Komisji 

Skrutacyjnej w osobach: 

1. Radny Eugeniusz Mikołajczak,  

2. Radna Stanisława Sroka,  

3. Radna Wiesława Kurowska 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Rada powołała Komisję Skrutacyjną 

Radny senior poinformował wszystkich radnych, że Komisja Skrutacyjna, będzie pracować 

zgodnie z regulaminem głosowania, który został przyjęty na dzisiejszej sesji. Przypomniał, że 

Komisja Skrutacyjna wybiera że swojego grona Przewodniczącego.  

Z.K. Michael ogłosił 10 minutową przerwę, a Komisję Skrutacyjną poprosił o przygotowanie kart 

do głosowania. 

Po przerwie radny Senior przeprosił w imieniu Wacława Ćwika wszystkich obecnych sołtysów 

za to, że nie zostali przywitani na początku sesji. Na sali obecnych jest 14 radnych. 

Radny senior Z. Michael poinformował, że uprawnionych do głosowania będzie 13 radnych gdyż 

radny, który kandyduje nie może głosować w swojej sprawie. 

Radny senior poprosił Komisję Skrutacyjną, o rozdanie kart do głosowania. Przewodnicząca 

Komisji Skrutacyjnej Stanisława Sroka odczytała z listy z imienia i nazwiska radnych, którzy 

zostali poproszeni o odbieranie kart do głosowania przygotowanych przez Komisję Skrutacyjną. 

Następnie poproszono radnych o wypełnienie kart do głosowania. Przewodnicząca Komisji 

Skrutacyjnej Stanisława Sroka odczytała radnych z listy i poprosiła o wrzucenie kart do 

głosowania do urny.  

Następnie ogłoszono 10 minutową przerwę. 

Po przerwie na sali obrad obecnych jest 14 radnych. 

Stanisława Sroka Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła protokół Komisji 

Skrutacyjnej z przeprowadzonych wyborów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. W wyniku 

głosowania przy 11 głosach „za” 2 głosach „przeciw” na Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Paczkowie został wybrany radny Zdzisław Kazimierz Michael.  

zał. nr 6 

Zdzisław Kazimierz Michael podziękował radnym za wybór i obdarzenie go zaufaniem. 

Zapewnił, że powierzoną mu funkcję będzie pełnił godnie i sumiennie. Stwierdził, że będzie się 

starał, aby wśród radnych nie było złośliwości, może być różnica zdań, ale nie złośliwość. 

Zapewnił, że będzie się starał, aby porządki obrad były przestrzegane, żeby nie wychodzić poza 
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obrady, bo kończy się to przedłużaniem obrad i skracaniem czasu nad dyskusjami nad 

właściwymi uchwałami. Chciałby, aby nie było jakiś politycznych podchodów, żeby uchwały 

były podejmowane w spokoju. Wie, że są pilne sytuacje kiedy trzeba zwoływać wspólne 

posiedzenia Komisji, aby omówić pilne sprawy. Postara się nie chorować, aby nie obarczać za 

nadto wiceprzewodniczących, ale będzie chciał, aby wiceprzewodniczący również pracowali, aby 

wspólnie tworzyć tzw. „Prezydium”. 

Następnie przedstawił uchwałę nr I/3/2010 Rady Miejskiej w Paczkowie w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się” 

Uchwała nr I/3/2010 została podjęta. 

zał. nr 7 

Radny P. Tetłak złożył wniosek formalny w imieniu sześciu radnych o przegłosowanie przerwy 

w obradach do przyszłego czwartku, żeby ten wybór zastępców przewodniczącego i 

przewodniczących komisji odbył się po II turze wyborów na Burmistrza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael zwrócił się o wydanie opinii prawnej odnośnie 

złożonego wniosku. 

Radca prawny M. Paruzel – Sprysak poinformowała, że wniosek trzeba przegłosować. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zadał pytanie czy uzasadnieniem wniosku jest nieobecność na 

dzisiejszym posiedzeniu jednej radnej, która nie może przez to uczestniczyć w głosowaniach? 

Radny P. Tetłak odpowiedział, że również tak to można uzasadnić.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wniosek będzie głosowany w głosowaniu 

jawnym, żeby nie został odrzucony musi za wnioskiem opowiedzieć się zwykła większość 

głosów w tym przypadku jest to 8 radnych. 

Radny M. Kupczak umotywował wniosek tym, że wybory Wiceprzewodniczących, żeby były 

bardziej obiektywne, sprawiedliwe, to powinny odbyć się po II turze wyborów Burmistrza. 

Naturalne i oczywistą rzeczą wydaje się to nie tylko w Paczkowskiej Radzie, a również w Radzie 

Miejskiej Opola gdzie przerwano obrady, aż do rozstrzygnięcia II tury wyborów Burmistrza. 

Wtedy te wybory będą bardziej sprawiedliwe, bez presji, nacisków z różnych stron czy to 

politycznych czy też jakiś ugrupowań. Wiceprzewodniczący to funkcja decyzyjna i dlatego prosi 

o przychylenie się do wniosku. 

Radny J. Soszek zadał pytanie czy po przegłosowaniu porządku obrad w tej chwili można 

przerywać obrady? 

 



 8

Radca prawny M. Paruzel-Sprysak odpowiedziała, że tak. Art. 21 ust 1 i ust 2 Statutu Gminy 

mówi, że jedna sesja może obejmować maksymalnie trzy posiedzenia. Na wniosek każdego 

radnego lub przewodniczącego obrad Rada może postanowić o przerwaniu sesji i kontynuowaniu 

obrad w innym wyznaczonym terminie i miejscu na kolejnym posiedzeniu tej samej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że sama sesja się nie kończy, gdyż zostaje ona tylko w 

tym pkt przerwana i następnie dalej kontynuowana. Stwierdził, że czuje presję, że chciałby aby 

cała Rada tworzyła jedną rodzinę. Wie, że w dniu dzisiejszym jego głos będzie decydujący gdyż 

na sesji obecnych jest 14 radnych. Wolałby, żeby decydowała cała Rada. Jemu to nie 

przeszkadza, aby sesja została w tym pkt. przerwana. W dniu dzisiejszym będzie trzeba ustalić 

kolejny termin kontynuowania sesji. 

Radny E. Mikołajczak zaproponował 5 minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minut przerwy. 

Po przerwie obrady zostały wznowione. Na sali obrad jest obecnych 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek o przerwanie obrad w dniu dzisiejszym i 

kontynuowanie obrad w dniu 9.12.2010 r. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 6 głosach „za”, 7 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”  
wniosek został odrzucony. 

Do pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zdzisław Kazimierz Michael zwrócił się do radnych, aby 

zgłaszali kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. Poinformował wszystkich, że 

każdemu kandydatowi będzie zadawał pytanie czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Z.K Michael zgłosił kandydaturę radnej Wiesławy Franciszki 

Nowakowskiej. Uzasadnił tą kandydaturę tym, że w poprzedniej kadencji radna W.K 

Nowakowska była Wiceprzewodniczącą Rady i często z nią współpracował. Uważa, że radna W. 

Nowakowska pomogłaby mu w prowadzeniu Rady. Radna Wiesława Franciszka Nowakowska 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radna Jolanta Ewa Kalisz zgłosiła kandydaturę radnej Bożeny Elżbiety Małochleb. Uzasadniła tą 

kandydaturę tym, że radna ma wykształcenie wyższe w tym zarządzanie oświatą. Od ponad 10 lat 

jest Dyrektorem Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Paczkowie. To wieloletnie doświadczenie 

w pracy pedagogicznej, ale również wiedza związana z prowadzeniem nadzoru, organizacją 

pracy może być bardzo przydatna na stanowisku Zastępcy Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Radna Bożena Elżbieta Małochleb wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radna Wiesława Franciszka Nowakowska zgłosiła kandydaturę radnego Jarosława Waldemara 

Soszka. Uzasadniła tą kandydaturę tym, że pracuje dwie kadencje w samorządzie, pracował w 
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dwóch Komisjach w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych i w Komisji 

Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji, gdzie zajmował się wieloma problemami. 

Radny Jarosław Waldemar Soszek wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radna Bożena Elżbieta Małochleb zgłosiła kandydaturę radnej Jolanty Ewy Kalisz z uwagi na to, 

że jest świetnym organizatorem, jest wieloletnim nauczycielem, również jej doświadczenie, 

wykształcenie, studia podyplomowe w zakresie wiedzy o społeczeństwie, również pozwolą na to, 

aby odpowiedzialnie sprawować funkcję wiceprzewodniczącej. 

Radna Jolanta Ewa Kalisz wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy chcą jeszcze dokonać zgłoszeń 

kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. Ponieważ nie było dalszych zgłoszeń. 

zamknął listę kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował skład Komisji Skrutacyjnej w składzie jak przy 

głosowaniu na Przewodniczącego Rady Miejskiej. Następnie zwrócił się do radnych czy ktoś ma 

uwagi do proponowanego składu Komisji Skrutacyjnej:  

1. Radna Stanisława Sroka, która wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

2. Radna Wiesławę Kurowską, która wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

3. Radny Eugeniusza Mikołajczaka, który wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej? 

Ponieważ nie było uwag poddał go pod głosowanie 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Rada powołała Komisję Skrutacyjną 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę, a Komisję Skrutacyjną poprosił o 

przygotowanie kart do głosowania.. 

Po przerwie na sali obecnych jest 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Z.K Michael poinformował, że radni otrzymają po 4 karty do 

głosowania. Radni, którzy kandydują otrzymają po 3 karty do głosowania, gdyż radny, który 

kandyduje nie może głosować w swojej sprawie. Czyli kandydaci otrzymają po trzy karty 

natomiast nie otrzymają karty ze swoją kandydaturą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Komisję Skrutacyjną, o rozdanie kart do głosowania. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Stanisława Sroka odczytała z listy z imienia i nazwiska 

radnych, którzy zostali poproszeni o odbieranie kart do głosowania przygotowanych przez 

Komisję Skrutacyjną. Następnie poproszono radnych o wypełnienie kart do głosowania. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Stanisława Sroka odczytała radnych z listy i poprosiła o 

wrzucenie kart do głosowania do urny.  

Następnie ogłoszono 10 minutową przerwę. 
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Po przerwie na sali obrad obecnych jest 14 radnych. 

Stanisława Sroka Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła protokół Komisji 

Skrutacyjnej z przeprowadzonych wyborów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

Poszczególni kandydaci otrzymali następujące ilości głosów:  

1. Radna Wiesława Franciszka Nowakowska 7 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”.  

2. Radny Jarosław Waldemar Soszek 7 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”. 

3. Radna Bożena Elżbieta Małochleb 5 głosów „za”, 8 głosów „przeciw”.  

4. Radna Jolanta Ewa Kalisz 5 głosów „za”, 8 głosów „przeciw”.  

W wyniku głosowania na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej zostali wybrani: 

1. Radna Wiesława Franciszka Nowakowska.  

2. Radny Jarosław Waldemar Soszek.  

zał. nr 8 

Radna W.F. Nowakowska podziękowała za wybranie jej na Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej 

w Paczkowie. 

Radny J.W. Soszek podziękował za wybranie go na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w 

Paczkowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael przedstawił uchwałę nr I/4/2010 Rady Miejskiej w 

Paczkowie w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej.  

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 8 głosach „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr I/4/2010 została podjęta. 

zał. nr 9 

Do pkt9 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że już trzecią kadencję są 4 stałe Komisje Rady 

Miejskiej wcześniej tych Komisji było więcej. Przypomniał, że radny powinien być członkiem w 

przynajmniej dwóch Komisjach. Komisja Rewizyjna została powiększona z 3 członków do 5 

członków, ponieważ Komisja ta miała bardzo dużo pracy. Dodał, że radny nie może być 

członkiem więcej niż dwóch Komisji 

Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczących poszczególnych Komisji. 

Radny Eugeniusz Mikołajczak zgłosił radną Eugenię Romańczyk na Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej. Poinformował, że przez 4 lata poprzedniej kadencji Rady. E. Romańczyk była 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. Bardzo dobrze wywiązywała się ze swoich obowiązków.  

Radna E. Romańczyk wyraziła zgodę na kandydowanie. 
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Radny M. Kupczak zgłosił radnego Przemysława Jana Tetłaka na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. Poinformował, że jest to nowy radny, kawaler 24 lata. Dobrze zapowiadający się  

radny, niezależny z ramienia Komitetu Paczków 24, który sam założył. Absolwent Politologii i 

Studium Pedagogicznego na Uniwersytecie Opolskim. Założyciel jedynego niezależnego portalu 

„Paczków 24”. Zapowiada się dobrze. Jest to młoda osoba i bardzo uczciwa. W takiej Komisji są 

potrzebne osoby o dużym zaufaniu publicznym i sami wyborcy, którzy oddali wiele głosów na 

niego obdarzyło go zaufaniem. 

Radny Przemysław Jan Tetłak wyraził zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Rady czy są jeszcze zgłoszenia kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, ponieważ nie było zgłoszeń poddał zamknięcie listy 

kandydatów pod głosowanie 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
zamknięto listę kandydatów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał kandydatów pod głosowanie. 

Zadał pytanie kto z radnych jest za wyborem radnej Eugenii Romańczyk na Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej?  

Radca Prawny M. Paruzel – Sprysak poinformowała, że osoba kandydująca nie powinna brać 

udziału w głosowaniu nad swoją kandydaturą. 

Kandydatka Eugenia Romańczyk nie brała udziału w głosowaniu. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

Kandydatka otrzymała  
7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 6 radnych „wstrzymało się”  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada w wyniku głosowania przy 7 głosach 

„za”, 0 głosach „przeciw” 6 głosach „wstrzymujących się” wybrała Radną Eugenię Romańczyk 

na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Radny J.W Soszek zauważył, że należy przegłosować również kandydaturę radnego 

Przemysława Jana Tetłaka na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zadał pytanie kto z radnych jest za wyborem radnego 

Przemysława Jana Tetłaka na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej? Kandydat Przemysław Jan 

Tetłak nie brał udziału w głosowaniu. 
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GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

Kandydat otrzymał  
5 głosów „za”, 0 „przeciw”, 8 radnych „wstrzymało się”  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada w wyniku głosowania przy 7 głosach 

„za”, 0 głosach „przeciw” 6 głosach „wstrzymujących się” wybrała Radną Eugenię Romańczyk 

na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami. 

Radny Jarosław Waldemar Soszek zgłosił radnego Władysława Krótkiewicza.  

Radny W. Krótkiewicz wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radna Bożena Małochleb zgłosiła radną Wiesławę Marię Kurowską, która jest wieloletnim 

sołtysem Starego Paczkowa. 

Radna W.M. Kurowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Rady czy są jeszcze zgłoszenia kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami, ponieważ nie było 

zgłoszeń poddał zamknięcie listy kandydatów pod głosowanie 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
zamknięto listę kandydatów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał kandydatów pod głosowanie. 

Zadał pytanie kto z radnych jest za wyborem radnego Władysława Krótkiewicza na 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami? Kandydat Władysław 

Krótkiewicz nie brał udziału w głosowaniu. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

Kandydat otrzymał  
7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 6 radnych „wstrzymało się”  

Przewodniczący Rady Miejskiej zadał pytanie kto z radnych jest za wyborem radnej Wiesławy 

Marii Kurowskiej na Przewodniczącą Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami? 

Kandydatka W.M Kurowska nie brała udziału w głosowaniu. 
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GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

Kandydatka otrzymała  
5 głosów „za”, 0 „przeciw”, 8 radnych „wstrzymało się”  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada w wyniku głosowania przy 7 głosach 

„za”, 0 głosach „przeciw” 6 głosach „wstrzymujących się” wybrała Radnego Władysława 

Krótkiewicza na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych. 

Radna Eugenia Romańczyk zgłosiła radną Stanisławę Srokę, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Rady czy są jeszcze zgłoszenia kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych ponieważ nie 

było zgłoszeń poddał zamknięcie listy kandydatów pod głosowanie 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 14 radnych  

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
zamknięto listę kandydatów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zadał pytanie kto z radnych jest za wyborem radnej Stanisławy 

Sroki na Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych? 

Kandydatka Stanisława Sroka nie brała udziału w głosowaniu. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

Kandydatka otrzymała  
13 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się”  

Rada w wyniku głosowania przy 13 głosach „za”, 0 głosach „przeciw” 0 głosach 

„wstrzymujących się” wybrała Radną Stanisławę Srokę na Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych. 

Radna S. Sroka poinformowała, że jest wieloletnim nauczycielem Szkoły Podstawowej Nr 1 w 

Paczkowie oraz Gimnazjum Publicznego w Paczkowie. Przez 12 lat pełniła funkcję 

wicedyrektora. Jej doświadczenie w zarządzaniu oświatą w zakresie sprawowania nadzoru 

pedagogicznego na pewno bardzo przyda się w pracy w Komisji. Poprosiła, aby praca Komisji 

była w jednym tonie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji. Zauważył, że jest to 

Komisja, która jest obciążona dużą pracą. Na wspólnych posiedzeniach przewodniczenie obrad 
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powierzane jest najczęściej Przewodniczącemu Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i 

Promocji. 

Radny Tomasz Wiśniewski zgłosił radną Katarzynę Agnieszkę Motykę. Radna K.A. Motyka 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radny Przemysław Jan Tetłak zgłosił radnego Marka Szczepana Kupczaka. Poinformował, że 

radny ma 44 laty, jest żonaty i bezpartyjny. Posiada wykształcenie średnie techniczne jest 

elektroenergetykiem. Od wielu lat wykonuje zawód zaufania publicznego jako projektant 

inspektor, nadzoru budowlanego. Od 2001 r. jako członek Polskiej Izby Inżynierów 

Budownictwa, Stowarzyszenia Elektryków Polskich. Współpracuje z samorządami w zakresie 

realizacji inwestycji publicznych. 

Radny Marek Szczepan Kupczak wyraził zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Rady czy są jeszcze zgłoszenia kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji, ponieważ nie było 

dodatkowych kandydatur zaproponował zamknięcie listy kandydatów. 

Radna Katarzyna Agnieszka Motyka poinformowała, że jest księgową i kadrową w Firmie Migra 

w Trzeboszowicach i posiada doświadczenie w zakresie prowadzenia ksiąg rachunkowych, 

budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał kandydatów pod głosowanie. 

Zadał pytanie kto z radnych jest za wyborem radnej Katarzyny Agnieszki Motyki na 

Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji? Kandydatka K.A. 

Motyka nie brała udziału w głosowaniu. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

Kandydatka otrzymała  
6 głosów „za”, 0 „przeciw”, 7 radnych „wstrzymało się”  

Przewodniczący Rady Miejskiej zadał pytanie kto z radnych jest za wyborem radnego Marka 

Szczepana Kupczaka na Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i 

Promocji? Kandydat Marek Szczepan Kupczak nie brał udziału w głosowaniu. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

Kandydat otrzymał  
6 głosów „za”, 0 „przeciw”, 7 radnych „wstrzymało się”  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że oboje kandydatów otrzymało taką samą ilość 

głosów. 
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Radca prawny M. Paruzel – Sprysak stwierdziła, że głosowanie jest nierozstrzygnięte i trzeba 

powtórzyć głosowanie i być może będą zgłoszone te same kandydatury, albo mogą też być 

zgłoszone inne kandydatury. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił wniosek o przerwanie obrad w punkcie głosowanie nad 

wyborem Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji. 

Radny J. Soszek zadał pytanie czy będzie rozpoczęcie kolejnego posiedzenia od początku tego 

punktu? 

Radny P. Tetłak stwierdził, że powinno się kolejne posiedzenie kontynuować od początku pkt.9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael ogłosił 10 minut przerwy. Po przerwie obrady 

zostały wznowione.  

Na sali obrad obecnych jest 13 radnych – nieobecny radny Eugeniusz Mikołajczak 

Radca prawny Marta Paruzel - Sprysak poinformowała, że jeżeli zostałyby przerwane obrady w 

dniu dzisiejszym i byłyby one kontynuowane w kolejnym dniu to od momentu przerwania czyli 

od wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Promocji. 

Radny P. Tetłak zadał pytanie czy można przerwać punkt w trakcie jego trwania? 

M. Paruzel Sprysak odpowiedziała, że w każdym momencie sesji może paść wniosek o 

przerwanie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej nie poddał pod głosowanie swojego wniosku o przerwanie obrad 

Rady ponieważ wycofał swój wniosek. Złożył wniosek o powtórzenie głosowania kandydatów 

gdyż w krótkiej przerwie nastąpił przełom. 

Radna Katarzyna Agnieszka Motyka wycofała swoją kandydaturę z Przewodniczącej Komisji 

Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji. Swoją decyzję umotywowała tym, że bardzo 

chciałaby pracować w tej Komisji z p. Markiem, jako Wiceprzewodnicząca Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Rady o ponowne zgłoszenie kandydata na 

Przewodniczącego Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Promocji. 

Radny Przemysław Jan Tetłak zgłosił radnego Marka Szczepana Kupczaka.  

Radny Marek Szczepan Kupczak wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Rady czy są jeszcze zgłoszenia kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji, ponieważ nie było 

zgłoszeń poddał zamknięcie listy kandydatów pod głosowanie 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
zamknięto listę kandydatów. 

Na salę posiedzeń przybył radny Eugeniusz Mikołajczak. Na sali obrad obecnych jest 14 

radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zadał pytanie kto z radnych jest za wyborem radnego Marka 

Szczepana Kupczaka na Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i 

Promocji? Kandydat Marek Szczepan Kupczak nie brał udziału w głosowaniu.  

 
GŁOSOWANIE  

w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  
Kandydat otrzymał  

11 głosów „za”, 0 „przeciw”, 2 radnych „wstrzymało się”  
Rada w wyniku głosowania przy 11 głosach „za”, 0 głosach „przeciw” 2 głosach 

„wstrzymujących się” wybrała Radnego Marka Szczepana Kupczaka na Przewodniczącego 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Z.K. Michael odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Paczkowie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr I/5/2010 została podjęta. 

zał. nr 10 

Do pkt 10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby Przewodniczący poszczególnych Komisji 

dobierali sobie członków poszczególnych Komisji, żeby radni przedyskutowali między sobą 

składy poszczególnych Komisji.  

Na sesji nie rozpatrywano innych spraw.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Zdzisław 

Kazimierz Michael zamknął I sesję Rady Miejskiej w Paczkowie. 

 

Sekretarz obrad: 

Eugenia Romańczyk      

 

Protokołowała: 

Alicja Góral Sowa 

 

 


